



BRIDGESTONE

Solutions for your journey

Get

\$110

back by mail on a
Bridgestone Visa^{®1}
Prepaid² Card with
the purchase of
a set of 4 Dueler
A/T Ascent tires³.

AUGUST 10 - SEPTEMBER 14, 2024

¹Trademark of Visa Int., used under license.

²The Bridgestone Visa Prepaid Card is issued by Peoples Trust Company pursuant to a license by Visa Int. No cash access or recurring payments. Card valid for up to 6 months; unused funds will be forfeited at midnight EST the last day of the month of the valid thru date. Card terms and conditions apply; see MyPrepaidCenter.com/site/visa-univ-can.

³Eligible tires: Dueler A/T Ascent with the aggregate purchase price for a set of four tires (excluding taxes and tire levies) of \$900 or more. Online claim form required. Certain restrictions and limitations apply. Limit 1 reward per each set of 4 eligible tires purchased and installed; limit 4 rewards per household, customer or address. For complete details, see your participating Bridgestone retailer or BridgestoneTire.ca. Eligible tires must be purchased in store from a participating Bridgestone retailer's inventory and installed August 10 to September 14, 2024. Conditions apply. EXCLUDES COSTCO AND CANADIAN TIRE PURCHASES, AS WELL AS THE GENERAL MOTORS ADDITIONAL INSTANT REBATE. Cannot be combined with any other offer. All submissions must be filed online at BridgestoneRewards.com and received no later than September 24, 2024.

© 2024 Bridgestone Canada Inc. All rights reserved.



GET
\$ **110**

**BACK BY MAIL ON A FIRESTONE VISA^{®1}
PREPAID² CARD WITH THE PURCHASE
OF A SET OF 4 ELIGIBLE FIRESTONE TIRES³.**

VALID AUGUST 10 TO SEPTEMBER 14, 2024

¹Trademark of Visa Int., used under license.

²The Firestone Visa Prepaid Card is issued by Peoples Trust Company pursuant to a license by Visa Int. No cash access or recurring payments. Card valid for up to 6 months; unused funds will be forfeited at midnight EST the last day of the month of the valid thru date. Card terms and conditions apply; see MyPrepaidCenter.com/site/visa-univ-can.

³Eligible tires : Destination M/T2, Destination AT2/XT and Transforce AT2 products with the aggregate purchase price for a set of four tires (excluding taxes and tire levies) of \$900 or more. Online claim form required. Certain restrictions and limitations apply. Limit 1 reward per each set of 4 eligible tires purchased; limit 4 rewards per household, customer, or address. For eligible tires and complete details, see your participating Firestone retailer or FirestoneTire.ca. Eligible tires must be purchased in store from a participating Firestone retailer's inventory and installed August 10 to September 14, 2024. Conditions apply. EXCLUDES COSTCO AND CANADIAN TIRE PURCHASES, AS WELL AS THE GENERAL MOTORS ADDITIONAL INSTANT REBATE. Cannot be combined with any other offer. All submissions must be filed online at FirestoneRewards.com and received no later than September 24, 2024. © 2024 Bridgestone Canada Inc. All rights reserved.





BRIDGESTONE

Des solutions pour votre mobilité

Obtenez

110 \$

par la poste, sous forme de carte prépayée¹
Visa^{MD} 2 Bridgestone, à l'achat d'un jeu de
quatre pneus Dueler A/T Ascent³.

**EN VIGUEUR DU 10 AOÛT
AU 14 SEPTEMBRE 2024**

¹ La carte prépayée Visa Bridgestone est émise par Peoples Trust Company, en vertu d'une licence octroyée par Visa Int. La carte ne peut faire l'objet d'un encaissement en argent et ne peut être utilisée pour des paiements récurrents. La carte est valide jusqu'à concurrence de six (6) mois; les fonds inutilisés seront annulés à compter de minuit HE le dernier jour du mois de validité inscrit sur la carte. Les modalités et conditions relatives à la carte s'appliquent; voir MyPrepaidCenter.com/site/visa-univ-can.

² Marque de commerce de Visa Int., utilisée sous licence.

³ Pneus admissibles : produits Dueler A/T Ascent dont le prix d'achat total pour un jeu de quatre pneus (excluant les taxes et le droit sur les pneus) est de 900 \$ ou plus. La soumission d'un formulaire de demande en ligne est requise. Certaines restrictions et limites s'appliquent. Limite d'une (1) récompense pour chaque jeu de quatre (4) pneus admissibles achetés et installés; limite de quatre (4) récompenses par foyer, client ou adresse. Pour connaître tous les détails, consultez votre détaillant Bridgestone participant ou BridgestoneTire.ca. Les pneus admissibles doivent avoir été achetés en magasin et installés entre le 10 août et le 14 septembre 2024 auprès d'un détaillant Bridgestone participant et provenir de ses pneus en stock. Des conditions s'appliquent et L'OFFRE EXCLUT TOUT ACHAT EFFECTUÉ CHEZ COSTCO OU CANADIAN TIRE, AINSI QUE LA PROMOTION GENERAL MOTORS DE RABAIS INSTANTANÉS ADDITIONNELS. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre promotion. Toutes les soumissions doivent être remplies en ligne sur BridgestoneRewards.com et reçues au plus tard le 24 septembre 2024. © Bridgestone Canada inc., 2024. Tous droits réservés.

OBTENEZ

110 \$

**PAR LA POSTE, SOUS FORME DE CARTE
PRÉPAYÉE¹ VISA^{MD2} FIRESTONE,
À L'ACHAT D'UN JEU DE QUATRE PNEUS
ADMISSIBLES FIRESTONE³.**

EN VIGUEUR DU 10 AOÛT AU 14 SEPTEMBRE 2024

¹ La carte prépayée Visa Firestone est émise par Peoples Trust Company, en vertu d'une licence octroyée par Visa Int. La carte ne peut faire l'objet d'un encaissement en argent et ne peut être utilisée pour des paiements récurrents. La carte est valide jusqu'à concurrence de six (6) mois; les fonds inutilisés seront annulés à compter de minuit HE le dernier jour du mois de validité inscrit sur la carte. Les modalités et conditions relatives à la carte s'appliquent; voir MyPrepaidCenter.com/site/visa-univ-can.

² Marque de commerce de Visa Int., utilisée sous licence.

³ Pneus admissibles : produits Destination M/T2, Destination AT2/XT et Transforce AT2 dont le prix d'achat total pour un jeu de quatre pneus (excluant les taxes et le droit sur les pneus) est de 900 \$ ou plus. La soumission d'un formulaire de demande en ligne est requise. Certaines restrictions et limites s'appliquent. Limite d'une (1) récompense pour chaque jeu de quatre (4) pneus admissibles achetés et installés; limite de quatre (4) récompenses par foyer, client ou adresse. Pour connaître les pneus admissibles et tous les détails, consultez votre détaillant Firestone participant ou FirestoneTire.ca. Les pneus admissibles doivent avoir été achetés en magasin et installés entre le 10 août et le 14 septembre 2024 auprès d'un détaillant Firestone participant et provenir de ses pneus en stock. Des conditions s'appliquent et L'OFFRE EXCLUT TOUT ACHAT EFFECTUÉ CHEZ COSTCO OU CANADIAN TIRE, AINSI QUE LA PROMOTION GENERAL MOTORS DE RABAIS INSTANTANÉS ADDITIONNELS. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre promotion. Toutes les soumissions doivent être remplies en ligne sur FirestoneRewards.com et reçues au plus tard le 24 septembre 2024. © Bridgestone Canada inc., 2024. Tous droits réservés.

